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Številka: 900-20/2018-1 
Nova Gorica, 6. september 2018   
  
 

O D G O V O R I 
 

NA POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA 
PODANA NA SEJAH MESTNEGA SVETA 

 
 
 
38. SEJA MESTNEGA SVETA, 26. julij 2018     
 
 
1. SVETNIK LUKA MANOJLOVIĆ je postavil naslednje vprašanje:         

V bistvu imam eno vprašanje sestavljeno iz treh zelo kratkih podvprašanj, in sicer so to 
ponovljena vprašanja iz preteklosti, ker me zanima, kje smo s temi zadevami. Na 
pristojni oddelek usmerjan sledeče vprašanje. Zanima me, kje smo z ureditvijo 
prehoda na Rejčevi pri Osnovni šoli Milojke Štrukelj in ustrezne osvetlitve na tej 
lokaciji?  
 

Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor:  Kot je 
svetnik verjetno že seznanjen, se je na Rejčevi ulici v Novi Gorici 21. avgusta 2018 začela 
prenova prehoda za pešce ob Športni dvorani Osnovne šole Milojke Štrukelj. Dela 
predvidevajo ureditev cestne grbine, na kateri bo prehod za pešce z dodatno razsvetljavo na 
cestišču. Zaradi del bo na omenjenem odseku Rejčeve ulice polovična zapora z občasno 
popolno zaporo. Dela se bodo zaključila predvidoma sredi septembra 2018. 
 
 
2. SVETNIK LUKA MANOJLOVIĆ je postavil naslednje vprašanje:         

Drugo podvprašanje na to temo je, glede na to, da smo Goriška.si naredili takrat tisti 
obhod in ugotovili, kje ne delujejo luči v Novi Gorici in v bližnji okolici Nove Gorice, me 
zanima, kdo sedaj izvaja nadzor nad tem in koliko luči od takrat do sedaj ne gori, ali pa 
so bile zamenjane v tem času. Zanima me, če je sedaj kakšna služba to bolj resno 
vzela v smislu pregledovanja nadzora in menjave?  

 
Oddelek za gospodarstvo in gospodarske javne službe je posredoval naslednji odgovor:  
Mestna občina je izvajalcu vzdrževanja javne razsvetljave naročila, da opravlja intenzivnejše 
preglede delovanja javne razsvetljave, obenem krajani sami ali posredno preko članov svetov 
krajevnih skupnosti redno obveščajo o nedelovanju javne razsvetljave. Izvajalec napake 
redno odpravlja, tako je bilo v prvi polovici leta zamenjanih skoraj 300 sijalk. Občasno prihaja 
do napak, poškodb na napeljavi, kar ima za posledico nedelovanja večjega svetila sijalk, ker 
gre običajno za nekoliko večje gradbene posege, je tu rok odprave napak včasih nekoliko 
daljši. 
S celovito sanacijo javne razsvetljave, ki se bo predvidoma začela konec leta, bodo težave z 
nedelovanjem posameznih svetilk bolj ali manj odpravljene, saj bodo vgrajene sodobne LED 
svetilke z življensko dobo deset let in več. 
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3. SVETNIK LUKA MANOJLOVIĆ je postavil naslednje vprašanje:         
Tretje podvprašanje je vezano tudi na to tematiko, in sicer me zanima, kje smo s tistim 
pravnim sporom glede tabel na avtobusnih postajališčih, če se je to kam premaknilo? 

 
Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor:  
Zadeva v zvezi s tožbo vnovčitve bančne garancije, ki izhaja iz Pogodbe o dobavi in postavitvi 
sistema za elektronsko sledenje in obveščanje potnikov v JPP v Mestni občini Nova Gorica še 
ni zaključena. Sodišče je imenovalo sodnega izvedenca, ki pa še ni podal končnega 
izvedenskega mnenja. 
 
 
4. SVETNIK ANTON PERŠIČ je podal naslednji predlog:       

Mestna občina Nova Gorica se kot kandidatka za Evropsko prestolnico kulture leta 
2025 verjetno že intenzivno ukvarja z razmišljanjem in pripravo programa ter vsebin za 
to predstavitev. Če prav razmišljam, je kandidatura vezana na območje celotne 
občine, zato naj bi tudi projekte načrtovali tako, da bi zajeli in predstavili celotno 
območje, sploh če vemo, da je Nova Gorica mlado mesto, kultura pa je po svoje bila 
prisotna na tem območju že mnogo prej.  
V mislih imam predstavitev kulturne dediščine avtohtone trte Vitovska raganja, ki se 
ponovno vrača v naše kraje, tudi v Vitovlje in tam se prav sedaj oblikuje dokončna 
oblika vsebin, ki se bodo z ureditvijo večnamenskega prireditvenega prostora tam 
izvajale in predstavile. V prostor bi lahko umestili tudi, bom rekel v narekovajih 
»paviljon« posvečen Vitovski raganji, kar bi vsekakor bilo zanimivo za obiskovalce, 
hkrati pa tudi pomoč pri financiranju potrebne infrastrukture.  

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: Mestna občina Nova Gorica je širšo javnost 
povabila k sodelovanju pri oblikovanju vsebin za kandidaturo EPK GO! 2025. Vse prejete 
predloge bo obravnavala strokovna skupina za pripravo kandidature EPK GO! 2025, 
pripravila ožji izbor in s predlagatelji vzpostavila dialog. Rok za oddajo pobud je 1. oktober 
2018. Potrebni obrazec s pojasnili dobite na spletni strani Mestne občine Nova Gorica. 
Kot člana delovne skupine za pripravo vsebin, ki se bodo izvajale in prikazovale v 
večnamenskem prireditvenem prostoru v Vitovljah, vas posledično vabimo, da sami oziroma 
skupaj z ostalimi člani podate predlagani predlog vsebine za kandidaturo EPK GO! 2025. Za 
bilo kakšno vprašanje, potrebno obrazložitev vam je koordinatorka kandidature podžupanja 
Ana Zavrtanik Ugrin vedno na razpolago.    
  
 
5. SVETNIK ANTON PERŠIČ je postavil naslednje vprašanje:   

Sprašujem, kdaj se bo izvršil sklep, sprejet na 27. seji mestnega sveta, dne 22. junija 
2017, ki se nanaša na ponovno uvedbo plačevanja avtobusnega mestnega prevoza?   

 
Oddelek za gospodarstvo in gospodarske javne službe je posredoval naslednji odgovor:  
Navedeni sklep je bil sprejet v okviru razprave in predstavitve Celostne prometne strategije in 
v kontekstu razprave glede nadaljnega razvoja mestnega potniškega prometa in v navezavi z 
izhodišči za izpeljavo postopka podelitve nove koncesije. V okviru postopka izbire novega 
koncesionarja s konkurenčnim dialogom je trenutno v pripravi končna verzija razpisne 
dokumentacije. Navedeni sklep bo predvidoma realiziran ob podelitvi nove koncesije. Zaradi 
zahtevnosti in posledično dolgotrajnosti tovrstnega postopka izbire novega koncesionarja, je 
nemogoče napovedati časovni rok realizacije izbire koncesionarja in s tem realizacije sklepa. 
 

 
6. SVETNIK DR. KLEMEN MIKLAVIČ je postavil naslednje vprašanje:  

Občan se je obrnil na nas s problemom športne vzgoje v osnovnih šolah. V tem 
mandatu smo veliko govorili o športni vzgoji v osnovnih šolah, oziroma smo veliko 
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govorili o eni telovadnici in to Dornberški telovadnici. Sedaj nam je on prišepnil, da je 
kritično stanje tudi v drugih telovadnicah, za primer nam je dal telovadnico Frana 
Erjavca.   
Da pa ne bomo delali krivic, prosim upravo, naj mi pripravi poročilo o stanju vseh 
telovadnic v naši občini. Se pravi, katere so izpravne, katere so potrebne popravila, 
katere so kritične oziroma kaj je potrebno in kaj je narobe s temi telovadnicami. 

 
Oddelek za družbene dejavnosti je posredoval naslednji odgovor: Vsi objekti osnovnih šol v 
Mestni občini Nova Gorica, vključno s telovadnicami, imajo uporabno dovoljenje, kar pomeni, 
da se v telovadnicah lahko nemoteno izvaja program osnovnošolskega izobraževanja. Za 
telovadnice v osnovnih šolah tudi niso izdane nikakršne odločbe o pomanjkljivostih s strani 
pristojnih inšpekcijskih služb. 
Oddelek za družbene dejavnosti vsako leto v mesecu septembru prejme plane investicijskega 
vzdrževanja in nakupa opreme za vse vzgojno izobraževalne javne zavode v mestni občini za 
prihodnje leto, ki jih pripravijo ravnatelji osnovnih šol. 
Plani morajo biti finančno ovrednoteni in usklajeni z akti, ki jih sprejemajo sveti javnih 
zavodov. 
 
V plane investicijskega vzdrževanja in nakupa opreme za leto 2018 je osem osnovnih šol v 
mestni občini navedlo potrebe v vrednosti 332.372,04 EUR. Od tega sta le OŠ Solkan in OŠ 
Šempas navedli kot potrebo v telovadnicah naslednjo opremo, ki je bila dogovorjena z letno 
pogodbo, realizirana in financirana iz proračuna Mestne občine Nova Gorica za leto 2018: 
- OŠ SOLKAN: 
I. Nakup igrala » Ravnotežna pot« za telovadnico v Solkanu  v višini 6.000,00 EUR. 
II. Nakup blazin  - navadne in za skok v višino v Solkanu v višini 2.032,00 EUR. 
III. Nakup prenosnega kompleta za odbojko v Solkanu v višini 700,00 EUR. 
- OŠ Šempas: 
I. Nakup bradlje v višini 6.511,87 EUR. 
 
Vse ostale osnovne šole, vključno z OŠ Frana Erjavca Nova Gorica, niso evidentirale potreb 
po investicijskem vzdrževanju in nakupu opreme v telovadnicah, dejstvo pa je, da so bile 
določene telovadnice zgrajene pred več kot tridesetimi leti. Z gradbeno-tehničnega vidika je 
telovadnica pri OŠ Šempas v najslabšem stanju. 
Osnovne šole v mesecu septembru 2018 pripravljajo plane investicijskega vzdrževanja in 
nakupa opreme za leto 2019. Ogledi vseh objektov so predvideni v začetku meseca oktobra 
2018. Glede na razpoložljiva sredstva v proračunu za leto 2019 se bodo določile prioritete in 
sklenile nove letne pogodbe z javnimi zavodi. 
Tudi telovadnice v upravljanju Javnega zavoda za šport Nova Gorica imajo uporabna 
dovoljenja in so redno vzdrževane ter primerne za uporabo.  
 

 
7. SVETNIK ALEŠ MARKOČIČ je podal naslednjo pobudo:   

Moja pobuda gre v smeri ureditve križišča, če lahko rečemo temu sploh križišče, ki je 
na Prvomajski ulici pri bloku Cedra in Zvezda. Verjamem, da ste se vsi že kdaj tam 
peljali. Zadeva je po pričevanju tudi samih stanovalcev nevzdržna. Predvsem gre pa 
tudi pobuda, da bi se na dopise, ki jih je tudi Krajevna skupnost Nova Gorica naslovila 
že, tu imam dopis 6. marca 2018, na to vsaj mestna občina odgovorila, če že nič ne 
ukrene. Seveda bom ta dopis tu prebral in pričakujem takojšnje ukrepanje. Namreč, 
tam je zadeva resna in upam, da ne bo odgovor, da ko se bo urejalo Prvomajsko ulico 
bomo tudi to križišče uredili in tako naprej. Skratka, pričakujem, da se zadevo resno 
vzame. Bom pa kar prebral dopis, na katerega pol leta Krajevna skupnost Nova 
Gorica ni prejela niti odgovora, kaj pa šele zadevo uredila. Krajevna skupnost Nova 
Gorica podpira stanovalce na Prvomajski ulici, ki se že več časa prizadevajo, da bi 
varno uredili križišče ob stanovanjskem bloku na Prvomajski 23. Seznanjeni smo tudi, 
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da so se obrnili na inšpekcijske službe, zadeva pa še vedno ni rešena  oziroma se je 
stanje v prometu s odprtjem nove trgovine Dipo izredno poslabšalo.  
Iz trgovskega centra po gradbiščni cesti, se vozniki preko parcele št. 21/88 in 21/86 
k.o. Nova Gorica vključujejo na Prvomajsko ulico in obratno iz Prvomajske ulice preko 
navedenih parcel na gradbiščno cesto. Pri tem prečkajo kolesarsko pot in prehod za 
pešce, kakor pač nanese. Signalizacije skoraj ni, ali je po našem mnenju neustrezna. 
Prosim, da si zadevo ogledate in ustrezno ukrepate. Ob povečanem prometu v 
trgovski center je samo še vprašanje časa kdaj se bo zgodila nova nezgoda. Ali je res 
potrebno počakati, da do tega pride?   
V preteklosti smo opozorili na neustrezno osvetljene prehode za pešce in izpostavili 
tudi prehod na Rejčevi ulici. Potrebno je bilo počakati na nezgodo, da se je zadeva 
premaknila, ne pa še uredila. Poleg tega nas zanima, kako je možno izdati dovoljenje 
o obratovanju objekta Remiza glede na parkirni režim in število razpoložljivih parkirnih 
mest. Res bi prosil za odgovor in tudi morda sestanek s Krajevno skupnostjo Nova 
Gorica. 

 
Župan je posredoval naslednji odgovor: Cesto bomo v najkrajšem času zaprli, vendar še 
preverjamo dostopne poti, ki jih ima toplotna postaja na območju Majskih poljan-jug. 
 
 
♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦♦ 
 
NEZADOVOLJSTVO OZ. NESTRINJANJE S PREJETIM ODGOVOROM, PRIPOMBE,  
PREDLOGI IN POBUDE: 
 
 
1. SVETNICA DAMJANA PAVLICA je postavila naslednje vprašanje na prejeti odgovor:         

Podala sem pobudo za dograditev štirih učilnic v OŠ Šempas, za obnovo telovadnice 
in za odvodnjo. Hvala za odgovor. Rada bi pa vprašala, kako daleč smo s 
pridobivanjem služnosti za izgradnjo odvodnega kanala? Ker kar jaz vem, tam lastnik 
ni soglašal s to služnostjo, tako, da bi rada vedela, ali se je mogoče šlo po tem 
vprašanju kaj naprej? 
 

Projektna pisarna (UD) je posredovala naslednji odgovor: Svetnici bo odgovor posredovan 
naknadno.   
 
 
2. SVETNIK ANTON PERŠIČ je postavil naslednje vprašanje na prejeti odgovor:    

Na moje vprašanje sem dobil odgovor o krajevnem imenu v Vitovljah zaselka Voziče. 
Odgovor je tak, kot sem sam tudi predvideval in je tak tudi po kartografskih kartah in to 
sem tudi navedel, ampak dejstvo je, da se dejansko uporablja tudi drugo ime, ki je 
nepravilno in tega v odgovoru ne piše, kaj sedaj narediti. Potrebovali bi še nek sklep, 
ali neko pojasnilo, ali pa napotitev h komu naj se obrne, če bom sam to urejal naprej, 
da bi to pripeljalo do tega, da se krajevno ime pravilno uporablja. Pravim, da je to 
popačeno, kot se uporablja sedaj.  
Zato bi res prosil, da mi svetujete, kam naj se obrnem, če tu ni nikogar, ki bi to lahko 
urejal? 
 

Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: Mestna občina Nova Gorica bo na podlagi 
vašega opozorila v bodoče še bolj pozorna na pravilno uporabo imena zaselka Voziče. Prav 
tako bo na pravilnost uporabe imena zaselka Voziče opozarjala vse javne zavode, društva, 
aktive in ostale inštitucije s katerimi deluje in sodeluje na raznih področjih. Na nepravilno 
uporabo imena zaselka s strani posameznikov, organizacij, društev, s katerimi nismo v 
nobenem medsebojnem sodelovanju pa žal ne moremo vplivati, opozarjati oziroma poučevati. 
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Predlagamo, da se s tem problemom seznani OŠ Šempas in skupaj z njo poišče način, kako 
predstaviti in poučevati o tem problemu tako šolarje kot starše. Na primer v šolskem glasilu. V 
krajevni skupnosti bi to problematiko lahko predstavili v kakšnem glasilu, obvestilu. Če kdo iz 
bližje okolice obiskuje Filozofsko fakulteto, Oddelek geografije obstaja možnost, da bi se s 
študentom povezalo in bi se na to temo pripravila diplomska naloga itd.  
Prepričani smo, da je rešitev samo v informiranju in poučevanju začenši na območju zaselka, 
krajevne skupnosti in občine zato tudi predlog v predlagani smeri. 
 
   
 
 

PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                                                                       
                                                                                                    Miran Ljucovič 

 




